
ASTROHOTEL
MED NAJBOLJŠIMI

Ob koncu preteklega leta nas je pri-
jetno presenetila vest, kakršne na po-
dročju turizma v Sloveniji niso prav
pogoste. Kolegij Austrotelovih hotc-
lov je namreč tik pred iztekom leta
razglasil Ijubljanski hotel Kompas, ki
se je leta 1991 pridružil verigi Austro-
telovih hotelov v Evropi, za najboljši
hotel na lokalnem turističnem po-
dročju. V hotelu gostuje nad 90 % tuj-
cev, kar je v Ljubljani prava poseb-
nost. Ima 57 sob in pet apartmajev ter
beleži nad 13.000 nočitev z letno zasc-
denostjo 62%, kar je v verigi teh hote-
lov zelo dobro.

Tujci pri ocenitvi hotela gotovo niso
bili sentimentalni zato, ker je hotel
v na novo nastali državi, temveč so
ocenjevali po standardih, ki jih ta ve-
riga predpisuje in sicer odnos strež-
nega in recepcijskega osebja do go-
stov, uglajenost, urejenost, čistočo,
notranjo opremo prostorov, restavra-
cijo in drugo.

Kaj ob tem priznanju meni direkto-
rica hotela Špela Lovšin, ki je tudi naša
občanka? »Bili smo zelo presenečeni,
toda veseli, saj se to ne dogaja pogo-
sto. Posebno pa smo ponosni na to, da
je tako visoko oceno dobil slovenski
hotel, saj s tem promoviramo tudi Slo-
venijo, in to s kakovostno storitvijo.
Tudi na podelitvi na Dunaju smo s ho-
telom promovirali predvsem Slove-
nijo.

In kaj Vi kot dolgoletna turistična
delavka mislite o turizmu naše občine?

Turizem v občini poznam precej iz
dela in promocij. ki jih pripravljata
Turistično društvo občine in Dolsko.
Za višje oblike pa je potrebno imeti še
druge pogoje in denar. Mislim, da bi
vsekakor morali izkoristiti novo
vzhodno obvoznico in ob vpadnicah
postaviti manjši hotel ali motel. Ta bi
marsikomu zelo prav prišel, popestril
pa bi tudi ponudbo občine Moste-Polje
es


